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Blagajana
V prvih dneh marca so se zbrali na usta-

novni skupščini novega planinskega druš-
tva »BLAGAJANA« vsi zainteresirani iz
Polhovega Gradca in bližnje okolice. Do-
sedaj je v Polhovem Gradcu deloval le
odsek gorske straže, ki je pripadal planin-
skemu društvu Medvode. Na ustanovitev
tega društva me je opozoril lepak na avto-
busni postaji. Ker nisem vedel, kje bi dobil
kaj več podatkov o društvu, sem se napotil
v gostišče k Tonetu. Imel sem izredno
srečo, saj je Tone tudi med ustanovitelji
društva. Bil je prav v živahnem razgovoru
še z nekaterimi drugimi člani društva. Med
njimi sta bila tudi predsednik društva
Franc Borštnar, ki je že 14 let »hribovc« in
kot mi je po 'edal tudi alpinist, kandidat za
vzpon na čf i 8.200 metrov visok Karako-
rum v letu 1981 skupaj z Bernardom To-
mincem. Oba sta še gorska vodnika in
gorska stražarja. Tudi ostali prisotni člani
so v glavnem mladi ljudje, kar je vsekakor
jamstvo za uspešno delo in razvoj društva.

Dosedaj planinskega društva v Polho-
vem Gradcu ni bilo. Nekdaj je zelo uspeš-
no delovalo turistično društvo, ki je pa v
zadnjih letih zaspalo. Da je v Polhovem
Gradcu veliko interesentov za planinstvo,
je pokazala tudi nad stočlanska udeležba
na ustanovnem zboru. Že teden dni prej so
pripravili v osnovni šoli Dolonjitskega
odreda razstavo planinske opreme in foto-
grafij iz Polhograjskih Dolomitov in iz
drugcga pogorja. Razstavo si je ogledalo
veliko število ljudi, predvsem mladih. Sa-
mo vodstvo planinskega društva je mlado.

Tesno sodelujejo s krajevno skupnostjo, z

družbenopolitičnimi ,organizacijami in z
vodstvom šole. Začasno bodo imeli sedež
na osnovni šoli, dokler ne dobijo drugih
prostorov. Mnogo je prostora v Blagajevi
graščini. Toda v teh prostorih bivanje ni
mogoče, ker se graščina podira in tudi
okolica je zapuščena, turistični dom pa je
postal navadna gostilna.

Že na samem ustanovnem zboru so
sprejeli mnoge naloge. Predvsem želijo
pridobiti čimveč mladih članov. Propagira-
li bodo spoznavanje bližnje in daljne oko-
lice Polhovega Gradca, ki je zelo zanimiva
in slikovita tako po vzponih kot tudi po
flori in rekreacijskih pohodih. Od pomladi
do jeseni bodo organizirali izlete v okolico,
kjer si bodo udeleženei nabrali potrebno
znanje in se kondicijsko utrdili za težje
pohode v Alpe in Karavanke. V načrtu
imajo tudi dve do tri ture onkraj meja za
tiste člane, ki so kondicijsko utrjeni in
sposobni za tak pohod. Na novo bodo
markiraii vse poti v okolici, urejali'bodo

poti, predvsem pa bodo posvetili posebno
pozornost čiščenju okolja. Zato že sedaj
pozivajo vse stalne in občasne pohodnike v
Dolomite, da ne odmetavajo odpadkov,
ampak jih spravijo v vrečke ter odložijo v
dolini na potrebnem kraju. Za člane bodo
prirejali planinska predavanja, predvsem
si bodo prizadevali za vžgojo mladine v
pravem planinskem duhu. Cimbolj tesno
se želijo povfizati v kraju in predvsem na
osnovni šoli in delovati preko mladinske in
pionirske organizacije. Pri planinskem
društvu že obstaja mladinski odsek, smu-
čarski, markacijski in propagandni odsek.
Jeseni se jim bo pridružila še Gorska stra-
ža, čez čas pa bodo še organizirali alpini-
stični odsek.

Prisotni planinci so mi še povedali, da
imajo v načrtu naslednje leto razviti svoj
prapor. Ta bo kot simbol gotovo nosil cvet
blagajane, ki ga je v teh krajih odkril in
opisal grof Blagaj, po katerem tudi -nosi
ime Blagajev volčin.
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